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Mødereferat af: 
Afd.44 Grundtvigsparken bestyrelsesmøde. – 
 

Referat nr. 113 
 

Til stede var: Lasse H. Jakobsen, Hanne Jørgensen, 
Torben Thygesen, Egart Davidsen, Lilly F. Mogensen. 

Dag og år: 
4.1.2023 
 

Da mødet blev holdt tidligt i det nye år, var der ikke så 
mange punkter, derfor udgik valg af ordstyrer. 
 
 

  
 
 

Pkt. 1 Sekretær Lilly 

Pkt. 2. 
Godkendelse af referat nr. 112. 

 
Referatet godkendt. 

Pkt. 3 
Dialogmøde for Grundtvigsparkens beboere/ Grundt-
vigskassen. 
 

 
Grete mødte op og redegjorde for betalin-
gen for haveaffald. Fint regnskab. 
Ligeledes fortalte hun om Herre/ Damesalo-
nen. Som tredje punkt fortalte hun om tea-
met, der gør rent i fitness. 
 

Pkt. 4 
Skrivelse ang. frivillige. 

 

Hanne havde lavet et udkast, som var ble-
vet tilrettet og klar til omdeling. 

Pkt. 5 
Lys / pære til Cafe området. 
 
 
 

Mange pærer i cafeområdet skal skiftes. 
Det undersøges, om vi kan få smart pærer, 
så lysstyrken og tidsrummet lyset er tændt 
kan reguleres. 

Pkt. 6. 
Lys ved affaldsstationer. 
 

En lampe er defekt. Egart ordner det. 

Pkt. 7  
Frivillighedsfest 

Budget for forplejning ved ca. 25 deltagere 
kr. 6.000. Bestyrelsens takker på vegne af 
beboerne for indsatsen i 2022. 
 

Pkt. 8 
Eventuelt 
 

- Kort efter den nye bestyrelsen var tiltrådt, 
fik den forespørgsel om opsætning af en 
pakkeboks. Lasse havde svaret, men siden 
har vi ikke hørt noget. Torben fortalte, at 
det havde de øvrige afdelinger heller ikke. 
- Egart overtager sprøjtningen efter Jan, 
når han har været på sprøjtekursus. 
 
 

  

  

 


